



AXBOROT XATI

**O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI OLIY VA O‘RTA MAXSUS TA‘LIM VAZIRLIGI
ABDULLA QODIRIY NOMIDAGI JIZZAX DAVLAT PEDAGOGIKA UNIVERSITETI**



KONFERENSIYAGA TAKLIF QILAMIZ



O‘zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasining 2022 yil 7 martdagi “O‘zbekiston Respublikasida 2022 – yilda xalqaro va Respublika miqyosida o‘tkaziladigan ilmiy va ilmiy-texnik tadbirlar rejasi to‘g‘risada”gi 101-F sonli Farmoyishi asosida Abdulla Qodiriy nomidagi Jizzax davlat pedagogika universitetida 2022 yil 14 oktabr kuni oflayn va onlayn tarzda Maktabgacha ta’lim fakulteti Maktabgacha ta’lim metodikasi kafedrasida **O‘zbekiston va xorijda maktabgacha ta’lim: kecha, bugun va ertaga** mavzusidagi Xalqaro miqyosidagi ilmiy-nazariy anjumanini o‘tkazish va ilmiy maqolalar to‘plamini chop etish rejalashtirilgan.

Ilmiy maqolalar to‘plamida quyidagi masalalar talqini ko‘zda tutilmoqda:

1-sho‘ba: Bolalarni ijtimoiy-hissiy, jismoniy rivojlantirish va sog‘lom turmush tarzini shakllantirish texnologiyalari;

2-sho‘ba: Tarbiyalanuvchilarda nutq, muloqot, o‘qish va yozish ko‘nikmalarini shakllantirish metodlari va ijodkorlikni rivojlantirish;

3-sho‘ba: Mahalla, oila va MTT hamkorligida bolalarni maktabga tayyorlash tizimini takomillashtirish;

4-sho‘ba: Davlat maktabgacha ta’lim tashkilotlari va nodavlat MTTlarini boshqaruvida integrativ yondashuv;

5-sho‘ba: O‘zbekiston va xorijda maktabgacha ta’lim islohatlari;

Bu ilmiy maqolalar to‘plamiga professor-o‘qituvchilar, stajor-tadqiqotchilar, aspirantlar va magistrantlarning ilmiy ish natijalari, tezis, maqolalar, shuningdek talabalar tomonidan BMI mazmuni aks etgan maqolalar qabul qilinadi.

Barcha maqolalar Google Scholar bazasiga indeksatsiya qilinadi!

Anjumanga taqdim etilayotgan ilmiy maqolalarga qo‘yiladigan talablar va rasmiylashtirish tartibi:

- Maqola va tezislar hajmi 3-6 bet. Microsoft Word, Times New Romanda 14 shriftda, 1,5 intervalda, chap tomondan 3 sm, o‘ng tomondan 1,5 sm, yuqori va past tomondan 2 sm qoldirilgan holda yoziladi. Fayl nomlari sho‘ba nomi, muallifning ismi familiyasi bilan nomlanadi.

- tezis mavzusi bosh harflarda (14 shriftda) o‘rtaga yozilib, keyingi satrda muallif(lar) ismi-sharifi, ish joyi, ilmiy darajasi va unvoni. Undan 1,5 interval pastda xat boshidan tezis matni yoziladi;
- barcha iqtiboslar kvadrat qavsda beriladi [3;112];
 - foydalanilgan adabiyotlar tezis oxirida alfavit tartibida keltiriladi;
 - tezis elektron nusxada topshiriladi;

Anjuman materiallari elektron shaklda 2022 yil 5 oktabrga qadar (+99890) 311 05 60 (Kushakova Gulnora Egamkulovna), (+99891) 626 42 44 (Usmanova Maxfuza Sadikovna), (+99890) 229 18 17 (Mirazimova Muxabbat Normatovna) telefon raqamidagi telegramm akkaunti orqali qabul qilinadi.

Anjuman tashkiliy qo‘mitasi maqola, tezislarni saralashni o‘z zimmasiga oladi. Ko‘rsatilgan muddatdan kechikib taqdim etilgan va belgilangan tartibda rasmiylashtirilmagan maqola, tezislar chop qilinmaydi hamda muallifga qaytarilmaydi.

Mazkur anjuman materiallari to‘plam shaklida nashr etiladi.

Tashkiliy qo‘mita kelib tushgan materiallarni tanlab olish huquqiga ega. Matnning tahririy jihatlariga muallif ma’suldir. To‘plamda e’lon qilinadigan maqolaning 1 beti uchun 20 000 so‘m to‘lov qilinadi. To‘lov karta raqami: 9860010118918092 (Ilkhomova Mokhinur JDPU). To‘lovni tasdiqlash uchun to‘lov to‘g‘risidagi ma’lumot (skrinshot) yuborishingiz so‘raladi.

Barcha ro'yxatdan o'tgan anjuman ishtirokchilari elektron manziliga tezis va to'lovlar tasdiqlangandan so'ng 6 ish kunidan so'ng ro'yxatdan o'tganligi haqidagi axborot jo'natiladi, ayrim sabablar bilan axborot jo'natilmay qolsa, tashkiliy qo'mita bilan bog'laning. Maqolalar o'zbek, rus va ingliz tillarida qabul qilinadi. Maqolaning saviyasi, imloviy va ishoraviy xatolari uchun muallifning o'zi ma'sul.

Tashkiliy qo'mita manzili:

Jizzax shahri, Sh.Rashidov shoh ko'chasi, 4-uy,

Jizzax davlat pedagogika universiteti maktabgacha ta'lim metodikasi kafedrası

Murojaat uchun tel: (+99890)311 05 60, (+99891)626 42 44, (+99890)229 18 17

| | |
|--------------------------------------|--|
| F.I.Sh.: | |
| Sho'ba: | |
| Tezis nomi: | |
| Ish o'rni va manzili: | |
| Lavozimi: | |
| Ilmiy darajasi va unvoni: | |
| Ish joyi telefoni va mobil telefoni: | |
| e-mail: | |

Anjumanga qiziqish bildirganligingiz uchun minnatdormiz!

Tashkiliy qo'mita Maktabgacha ta'lim metodikasi kafedrası



**ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО
МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕГО И СРЕДНЕГО СПЕЦИАЛЬНОГО ОБРАЗОВАНИЯ РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН
ДЖИЗАКСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ ПЕДАГОГИЧЕСКИЙ УНИВЕРСИТЕТ ИМЕНИ АБДУЛЛЫ КАДИРИ**



На основании Постановления Кабинета Министров Республики Узбекистан № 101-Ф от 7 марта 2022 года «О плане проведения на международном и национальном уровне научных и научно-технических мероприятий в Республике Узбекистан» 14 октября 2022 года в Джизакском государственном педагогическом университете (в виде офлайн и онлайн) на кафедре методики дошкольного образования факультета дошкольного образования запланировано проведения международную научно-теоретическую конференцию под названием: **O‘zbekiston va xorijda maktabgacha ta’lim: kecha, bugun va ertaga** (Дошкольное образование в Узбекистане и за рубежом: вчера, сегодня и завтра) и издание сборника научных статей.

Сборник научных статей предусматривает трактовку следующих вопросов:

Раздел 1: Технологии социально-эмоционального и физического развития детей и формирования здорового образа жизни;

Раздел 2: Методы формирования речи, навыков общения, чтения и письма у учащихся и развития творческих способностей;

Раздел 3: Совершенствование системы подготовки детей к школе в сотрудничестве махалли, семьи и МТТ;

Раздел 4: Интегративный подход к управлению государственными организациями дошкольного образования и негосударственными ДОО;

Раздел 5: Реформы дошкольного образования в Узбекистане и за рубежом;

В данный сборник научных статей принимаются результаты научных работ, статьи профессоров-преподавателей, стажеров-исследователей, аспирантов и магистров, а также статьи, отражающие содержание ЗУН студентов. Все статьи индексируются в базе данных Google Scholar!

Требования к научным статьям, представляемым на конференцию и порядок их оформления:

- Объем статей и тезисов 3-6 страниц. Написано в Microsoft Word, Times New Roman, шрифт 14, интервал 1,5, 3 см слева, 1,5 см справа, 2 см сверху и снизу. Имена файлов называются по названию раздела, имени и фамилии автора.

- посередине прописными буквами (шрифт 14) пишется тема диссертации, а через следующую строку фамилия автора(ов), место работы, степень и звание автора(ов). Под ним через 1,5 пробел пишется текст научной работы;

- все цитаты даются в квадратных скобках [3;112];

- использованная литература перечисляется в алфавитном порядке в конце работы;

- тезис представляется в электронном виде;

Материалы конференции в электронном виде до 5 октября 2022 года принимаются через телеграмм аккаунт телефонов(+99890) 311 05 60 (Кушакова Гульнора Эгамкуловна), (+99891) 626 42 44 (Усманова Махфуза Садыковна), (+99890) 229 18 17 (Миразимова Мухабат Норматовна).

Оргкомитет конференции берет на себя подбор статей и тезисов. Статьи и тезисы, представленные после указанного срока и не оформленные в установленном порядке, не публикуются и не возвращаются автору.

Материалы данной конференции будут изданы в виде сборника.

Оргкомитет оставляет за собой право отбора поступивших материалов. Автор несет ответственность за редакционные аспекты текста. За 1 страницу статьи, опубликованной в сборнике, выплачивается 20 000 сумов. Номер платежной карты: 9860010118918092 (Ильхомова Мохинур ЖДПУ). Вам будет предложено отправить платежную информацию в виде скриншот для подтверждения платежа.

Информация о регистрации будет выслана на адреса электронной почты всех зарегистрированных участников конференции через 6 рабочих дней после подтверждения тезисов и оплаты. Если информация по каким-то причинам не будет отправлена, надо связаться с организационным комитетом. Статьи принимаются на узбекском, русском и английском языках. Автор несет ответственность за качество статьи, орфографические и пунктуационные ошибки.

Адрес оргкомитета:

г. Джизак, проспект Ш.Рашидова, дом 4.

Джизакский государственный педагогический университет, кафедра методики дошкольного образования

Телефон для справок: (+99890)311 05 60, (+99891)626 42 44, (+99890)229 18 17

Анкета участника конференции

| | |
|--------------------------------------|--|
| Ф.И.О.: | |
| Раздел: | |
| Названия работы: | |
| Место работы и адрес: | |
| Должность: | |
| Степень и звание: | |
| Рабочий телефон и мобильный телефон: | |
| Электрон адрес: | |

Спасибо за интерес к конференции!
Оргкомитет - кафедра Методики дошкольного образования



INFORMATION LETTER
MINISTRY OF HIGHER AND SECONDARY SPECIAL EDUCATION OF THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN
JIZZAK STATE PEDAGOGICAL UNIVERSITY NAMED AFTER ABDULLA KADIRI



Based on the Order of the Cabinet of Ministers of the Republic of Uzbekistan dated March 7, 2022 "On the plan of scientific and scientific-technical events to be held in the Republic of Uzbekistan in 2022 at the international and national level" On October 14, 2022, at the Pedagogical University, offline and online, the Faculty of Preschool Education, the Department of Preschool Education Methodology, will hold an international scientific-theoretical conference and scientific articles on preschool education in Uzbekistan and abroad: yesterday, today and tomorrow. knocking out a collection planned.

The collection of scientific articles provides for the interpretation of the following issues:

Branch 1: Technologies for the social-emotional and physical development of children and the formation of a healthy lifestyle;

Branch 2: Methods of formation of speech, communication, reading and writing skills in students and development of creativity;

Branch 3: Improving the system of preparing children for school in cooperation with the neighborhood, family and Preschool education organization;

Branch 4: An integrative approach to the management of state preschool education organizations and non-state Preschool education organizations;

Branch 5: preschool education in Uzbekistan and abroad;

This collection of scientific articles accepts scientific work results, theses, articles of professors-teachers, intern-researchers, postgraduates and masters, as well as articles reflecting the content of BMI by students. All articles are indexed in the Google Scholar database!

Requirements for scientific articles submitted to the conference and formalization procedure:

- The volume of articles and theses is 3-6 pages. It is written in Microsoft Word, Times New Roman, 14 font, 1.5 spacing, 3 cm left, 1.5 cm right, 2 cm top and bottom. File names are named by branch name, author's first name and last name.

- the subject of the thesis is written in the middle in capital letters (14 font), and the name of the author(s), place of work, degree and title of the author(s) are written in the next line. 1.5 spaces below it, the text of the thesis is written from the beginning of the letter;

- all quotations are given in square brackets [3;112];

- used literature is listed in alphabetical order at the end of the thesis;

- thesis is submitted in electronic copy;

Materials of the conference in electronic form is accepted.

until October 5, 2022 through the Telegram account at (+99890) 311 05 60 (Kushakova Gulnora Egamkulovna), (+99891) 626 42 44 (Usmanova Makhfuza Sadikovna), (+99890) 2291817 (Mirazimova Mukhabat Normatovna) is accepted.

The organizing committee of the conference undertakes the selection of articles and theses. Articles and abstracts submitted after the specified deadline and not formalized in the prescribed manner will not be published and will not be returned to the author.

The materials of this conference will be published in the form of a collection.

The organizing committee has the right to select the received materials. The author is responsible for the editorial aspects of the text. 20,000 soums are paid for 1 page of the article published in the collection.

Payment card number: 9860010118918092 (Ilkhomova Mokhinur JDPU). You will be asked to send payment information (screenshot) to confirm the payment.

Information about registration will be sent to the e-mail addresses of all registered participants of the conference 6 working days after the thesis and payments are confirmed. If the information is not sent for some reason, you must contact organizing committee. Articles are accepted in uzbek, russian and english. The author is responsible for the quality of the article, spelling and punctuation errors.

Address of the organizing committee:

Sh.Rashidov avenue, 4th house, Jizzakh city,

Jizzakh State Pedagogical University, Department of Preschool Education Methodology

Contact: (+99890)311 05 60, (+99891)626 42 44, (+99890)2291817

Conference participant questionnaire

| | |
|--------------------------------|--|
| first name last name | |
| Branch: | |
| Title of Thesis: | |
| Place of work and address: | |
| Position: | |
| Degree and title: | |
| Office phone and mobile phone: | |
| e-mail: | |